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Ze života města

Slovo starosty
Za krásného letního počasí proběhlo ocenění sportovních nadějí města Nová 
Včelnice. Bohužel jsem se nemohl zúčastnit osobně a při předání ocenění mě 
zastoupila kolegyně místostarostka Jana Maříková. Rád bych na těchto 
stránkách pogratuloval všem oceněným jednotlivcům a sportovní kolektivům 
ke skvělým výkonům.  Velké poděkování patří také rodičům, trenérům a 
všem ostatním, kteří se věnují sportovní mládeži.
Body zastupitelstva stručně popisuji níže ve zpravodaji. Zde bych podrobněji 
popsal rozhodování o konání pouti. Pouť je svým rozsahem největší akcí ve 
městě, a proto o jejím konání či nekonání rozhoduje zastupitelstvo města. Na 
zastupitelstvo jsem připravil tři různá usnesení od úplného zákazu, až po 
pouť za určitých hygienických podmínek. Bohužel, ani jedno usnesení 
nemělo potřebnou podporu a v následné diskusi se pouze čtyři zastupitelé 
včetně mě, vyslovili pro konání pouti. Demokracie je někdy těžká, ale v tomto 
případě musím respektovat většinový názor zastupitelů. Tradiční pouťové 
veselí, jak jsme na něj zvyklí bohužel tedy v letošním roce nebude.
Úspěšní jsme byli v získání dotace na právě probíhající kompletní opravu 
střechy v Mateřské škole. Schválená dotace pokryje 90 % celé investiční akce, 
a pokud se podaří splnit všechny podmínky, tak bude činit 4 837 tis Kč. Dále 
dotace, které jsou z Jihočeského kraje jsme získali na rekonstrukci sektoru 
pro disk na atletickém stadionu a pořízení nového dopravního automobilu 
pro jednotku hasičů.
Proběhlo také rozšíření kamerového systému v problematických místech 
našeho města. Jedná se především o okolí zámku, ale bohužel i dětského 
hřiště a některých sportovišť. Vše v souladu s nedávnou přijatou směrnicí o 
provozování kamerového systému města Nová Včelnice.

Tomáš Hrubec, starosta města

Odpadové hospodářství 
Nádoby na kovový odpad

Nové nádoby na drobný kovový odpad jsou u pošty a na sídlišti ČSA. Do 
těchto kontejnerů patří drobnější kovový odpad, typicky plechovky od nápojů 
a konzerv, kovové tuby, alobal, kovové zátky, hřebíky, šroubky, kancelářské 
sponky a další drobné kovové odpady.

Nádoby na jedlé oleje a tuky

Na stejném místě jako nádoby pro drobný kovový odpad jsou i nádoby na 
jedlé tuky a oleje. Použité tuky a oleje z domácnosti vkládejte do nádoby 
pouze v uzavřené PET lahvi. 
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Informace z 13. veřejného zastupitelstva 
Veřejné zastupitelstvo se konalo ve středu 3.6.2020 od 18.00 a informace jsou 
podány ve zkrácené verzi.

Zastupitelstvo města schválilo:
• Smlouva o dílo na zateplení fasády čp.49

Nejnižší nabídku na zateplení fasády domu čp. 49 podala firma RM-BAU s.r.o. 
v částce 458 496 Kč bez DPH. Výběrového řízení se zúčastnili 3 firmy.
• Programová dotace pro rok 2021

Podmínky pro poskytnutí programové dotace v roce 2021. Tato dotace je 
určena na podporu veřejně přístupných akcí, turnajů, pravidelných akcí atd. 
Celkem bude pro tuto dotaci vyhrazena částka 150 000 Kč.
• Rozpočtové opatření č. 3/2020

Navýšení prostředku na realizace zateplení fasády čp. 49, navýšení příspěvku 
ZŠ na realizaci opravy sociálního zařízení na druhém stupni. Dále navýšení 
prostředků na výměnu garáží u volejbalových kurtů. Přesné znění je 
zveřejněno na úřední desce a webových stránkách města.
• Navýšení příspěvku ZŠ

Na základní škole se připravuje rekonstrukce jazykové učebny s použitím 
dotace. Součástí této akce je vybudování WC pro zdravotně a tělesně 
postižené. V této souvislosti je vhodné provést kompletní rekonstrukci WC. 
Předpokládané rozpočtové náklady jsou ve výši 1 075 tis Kč včetně DPH. 
Zastupitelstvo schválilo navýšení příspěvku o 1 000 000 Kč na kompletní 
opravu WC na druhém stupni.
• Příspěvek pro linku bezpečí

Zastupitelstvo města schválilo příspěvek ve výši 2 000 Kč formou individuální 
dotace.
• Delegování zástupce na valnou hromadu společnosti Teplospol

Město Nová Včelnice má podíl ve společnost Teplospol a.s., která pořádala 
valnou hromadu dne 23. 6. 2020. Zastupitelstvo města delegovalo na valnou 
hromadu starostu města.
• Pravidla pro uložení inženýrských sítí do pozemků města Nová 

Včelnice
Nově může smlouvy o smlouvách budoucích schvalovat starosta města. Toto 
opatření by mělo urychlit celý schvalovací proces. Vlastní smlouvy o uložení 
inženýrských sítí musí schválit zastupitelstvo města.

Ze života města
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Ze života města
Zastupitelstvo bere na vědomí:

• Smlouvy se společností Čevak a.s. na realizaci akcí

 Výměna aktivního uhlí v úpravně vody za celkovou částku 166 950 Kč bez 
DPH.

 Výměna čerpadla surové vody v úpravně vody za celkovou částku 88 611 Kč 
bez DPH.

 Výměna dávkovacích čerpadel na úpravně vody za celkovou částku 54 488 
Kč bez DPH.

Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení v bodě o pořádání pouti v roce 
2020. Více k uvedenému bodu v úvodním článku tohoto zpravodaje.

Informace ze 14. veřejného zastupitelstva
Veřejné zastupitelstvo se konalo ve středu 24. 6. 2020 od 19.00 a informace 
jsou podány ve zkrácené verzi.
Zastupitelstvo města schválilo
• Návrh na pořízení územního plánu č.2 územního plánu 

Prověření předloženého návrhu společností PALCO na změnu územního 
plánu.
• Rekonstrukce sektoru pro disk

Smlouvu o dílo na rekonstrukci sektoru pro disk s firmou Swietelsky stavební 
s.r.o. ve výši 274 877 Kč bez DPH. Na akci byla schválena dotace Jihočeského 
kraje ve výši 180 000 Kč.
• Delegování zástupce na valnou hromadu společnosti EKO SKLÁDKA

Delegování starosty města na valnou hromadu, která se koná dne 30. 6. 2020 
v Jindřichově Hradci.
• Smlouva o poskytnutí dotace od Jihočeského kraje

Smlouvu o poskytnutí dotace na sektor pro disk ve výši 180 000 Kč od 
Jihočeského kraje.
• Smlouva o poskytnutí dotace od Jihočeského kraje

Smlouvu o poskytnutí dotace na dopravní automobil ve výši 300 000 Kč od 
Jihočeského kraje. Na pořízení automobilu byla obdržena také dotace od 
ministerstva vnitra ve výši 450 000 Kč.
• Smlouva o změně projektové dokumentace Domu služeb

Vzhledem k celkové finanční náročnosti je nutné provést rekonstrukci domu 
služeb na etapy. Rozdělení dokumentace na I. etapu provede firma Atelier 
G+G s.r.o. za částku 194 000 Kč bez DPH. V první etapě se předpokládá 
rekonstrukce přízemní části s obchody a vybudování nové kotelny.
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Ze života města

• Smlouva o změně projektové dokumentace Domu služeb
Vzhledem k celkové finanční náročnosti je nutné provést rekonstrukci domu 
služeb na etapy. Rozdělení dokumentace na I. etapu provede firma Atelier 
G+G s.r.o. za částku 194 000 Kč bez DPH. V první etapě se předpokládá 
rekonstrukce přízemní části s obchody a vybudování nové kotelny.
• Příkazní smlouva na zajištění výběrového řízení pro svoz 

komunálního odpadu
K 31. 12. 2020 končí stávající smlouva se společností AVE CZ s.r.o. a je nutné 
vybrat nového dodavatele. Zakázka je v nadlimitním režimu dle zákona a 
z tohoto důvodu provede výběrové řízení firma GPL-Invest za částku 80 000 
Kč bez DPH.
Zastupitelstvo města nepřijalo usnesení k rekonstrukci WC za Základní 
škole.

Tomáš Hrubec, starosta města

Slavnostní předávání vysvědčení žáků 9. třídy
V pátek 26. června 2020 se uskutečnilo slavnostní předávání 
vysvědčení žáků 9. třídy. Své poslední vysvědčení obdrželi žáci z 
rukou své třídní paní učitelky Mgr. Daniely Šímové. K zakončení 
základní školy jim poblahopřála také místostarostka Mgr. Jana 
Maříková a ředitelka základní školy Mgr. Hana Kubaláková. 
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Město Nová Včelnice jako poskytovatel dotace zveřejňuje § 10c odst. 2 zák. č. 
25/2015 Sb., kterým se mění zákon č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, v platném znění, program na podporu projektů 
pořádaných na území města Nová Včelnice
a) Účel, na který mohou být peněžní prostředky poskytnuty
Podpora aktivit obyvatel s prioritním zaměřením na děti a mládež. Aktivitou 
se pro potřeby tohoto projektu rozumí pořádání veřejně přístupných akcí, 
turnajů, pravidelných soutěží a zápasů, představení, výstav, přehlídek apod. 
Podpora projektů zajišťujících zvýšení přitažlivosti a návštěvnosti města. 
Podpora projektů zaměřených na tělovýchovu, sport, kulturní a vzdělávací 
projekty.
b) Důvody podpory
Zkvalitnění života ve městě, rozvoj v oblasti kultury, sportu, tvůrčích, 
ekologických a výchovných aktivit vedoucích zejména k podpoře práce s 
dětmi a mládeží.
c) Objem peněžních prostředků vyčleněných v rozpočtu na podporu 
stanoveného účelu
Město Nová Včelnice vyčlení ze svého rozpočtu na programovou dotaci pro 
rok 2021 celkový objem finančních prostředků ve výši 150 000,- Kč, slovy: 
Jedno sto padesát tisíc korun českých.
d) Maximální a minimální výše dotace
Na jeden projekt může být poskytnuta dotace v max. výši 20 000,- Kč. 
Minimální výše dotace na jeden projekt musí činit 2 000,- Kč.
e) Okruh způsobilých žadatelů
Fyzické osoby, fyzické osoby podnikající, právnické osoby, nadace, spolky, 
neziskové organizace apod., které sídlí nebo trvale působí na území města 
Nová Včelnice.
f) Lhůta pro podání žádosti
Lhůta pro podání žádostí začíná běžet dnem 1. 8. 2020 a končí dnem 31. 10. 
2020. Žádosti se podávají na podatelnu Městského úřadu v Nové Včelnici. 
Žádost musí být na podatelnu doručena fyzicky nejpozději do uvedeného 
termínu výše, tj. do 31. 10. 2020 včetně, nepřihlíží se k případnému datu 
podání k poštovní přepravě. Mimo uvedený termín není možné o 
programovou dotaci žádat.

Informace

Vyhlášení programové dotace pro rok 2021
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Informace
g) Kritéria pro hodnocení žádosti

Charakter žádosti musí odpovídat vyhlášené programové dotaci. Bude 
posuzován celkový charakter akce včetně jejího přínosu a propagaci města.

• Kvalita projektu (soulad projektu s vyhlášením programové dotace) — 
max. 20 bodů

• Přínos projektu pro občany Nové Včelnice (prokazatelnost využití 
poskytnutých prostředků ve prospěch obyvatel Nové Včelnice) — max. 
20 bodů

• Hospodárnost a efektivita (adekvátnost výdajů, vztah nákladů projektu 
k rozsahu jeho výstupu) — max. 20 bodů

• Akce pro děti — ohodnoceno max. 20 bodů

• Akce vyššího významu — ohodnoceno max. 20 bodů 

h) Lhůta pro rozhodnutí o žádosti

O žádostech bude rozhodnuto hromadně na nejbližším možném 
zastupitelstvu města po ukončení data k podání žádostí.

i) Podmínky pro poskytnutí dotace

Žádost musí být podána na předepsaném formuláři, který tvoří přílohu č. 1 
tohoto vyhlášení. Formulář je k dispozici na webových stránkách města nebo 
v kanceláři tajemnice na Městském úřadu v Nové Včelnici.

Dotace bude poskytnuta pouze na veřejně přístupné akce.

Dotace nebude poskytována na akce charakteru plesy, zábavy, diskotéky či 
soukromé akce.

Dotace není určena na mzdy, odměny a pohoštění pořadatelů, dary, pokuty, 
rekondiční a rekreační pobyty či zájezdy, na pořízení nebo technické 
zhodnocení hmotného a nehmotného majetku a výdaje, které nelze účetně 
doložit, na financování podnikatelských aktivit.

Dotaci nelze dále použít na činnosti, které již byly realizovány a ukončeny 
před rozhodnutím zastupitelstva města o poskytnutí programové dotace.

Finanční příspěvek bude poskytnut na základě uzavřené veřejnoprávní 
smlouvy o poskytnutí dotace, v níž budou stanoveny podmínky čerpání 
finančních prostředků včetně závěrečného vyúčtování.

Na poskytnutí programové dotace není právní nárok.

j) Vzor žádosti

Viz. příloha č. 1
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Ke stažení přístupná na http://www.vcelnice/urad-2/dotace/ nebo k dispozici 
v kanceláři tajemnice městského úřadu v Nové Včelnici.

Tuto programovou dotaci schválilo zastupitelstvo města Nová Včelnice 
na svém zasedání dne 3. 6. 2020 usnesením č. 247/2020/13.

Vyhlášená programová dotace bude zveřejněna na elektronické úřední desce 
města minimálně 30 dnů před tím, než začne běžet lhůta pro předkládání 
žádostí a dále bude vyvěšena dalších 90 dnů ode dne, kdy bylo možné začít 
předkládat žádosti.

Přijmeme brigádníka do společnosti Etko

Informace

Kulturní komise během letních měsíců připravuje dvě letní kina. V pátek 17. 
července 2020 od 21:00 hodin se bude promítat na Městském stadionu Josefa 
Jelínka filmová pohádka režiséra Václava Vorlíčka Jak se budí princezny. Dále 
můžeme zhlédnout 14. srpna 2020 od 21:00 hodin na Městském stadionu 
Josefa Jelínka českou filmovou pohádku Tři veteráni. Vstupné na obě 
promítání bude dobrovolné. 
Letní promenádní koncert se uskuteční v sobotu 25. července od 16:00 hodin 
na přírodním pódiu u kostela. Českou muziku vám zahraje Dechovka 
Plechovka. Vstupné dobrovolné. Na této akci bude zajištěno také občerstvení. 

Z knihovny…
Městská knihovna Nová Včelnice oznamuje, že bude v sobotu 18. července 
2020 a v sobotu 15. srpna 2020 uzavřena.
Knihovna během prázdnin bude mít běžnou půjčovní dobu:
Středa                  7:00 – 11:30                       12:30 – 17:00
Pátek                    7:00 – 11:30                       12:30 – 17:00
Sobota                 7:00 – 11:30                       
Dále žádáme čtenáře, zejména studenty, aby vrátili povinnou četbu, kterou 
stejně jako oni, opět potřebují další studenti.

 

Kulturní akce

Město Nová Včelnice přijme do společnosti Etko brigádníka na dohodu o 
provedení práce. Bližší informace na městském úřadu v Nové Včelnici u paní 

tajemnice Pavlíny Nebeské.

http://www.vcelnice/urad-2/dotace/
http://www.vcelnice/urad-2/dotace/
http://www.vcelnice/urad-2/dotace/
http://www.vcelnice/urad-2/dotace/
http://www.vcelnice/urad-2/dotace/
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Svoz odpadu
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Ocenění sportovci

V pondělí 22. 6. 2020 přivítali zástupci města Nová Včelnice ve venkovním 
prostoru městského úřadu několik úspěšných sportovců z řad atletů a 
účastníků klání ve vybíjené, včetně jejich trenérských zástupců, aby jim za 
jejich úspěchy a reprezentaci města předali ocenění.

Vybíjená
Ve školním roce 2018/2019 se žáci 4. a 5. tříd Základní školy Nové Včelnice ve 
složení Karolína Strašíková, Jakub Kašša, Jan Kovalčík, Libor Němec, Jan 
Pohlodko, Nikolas Knězek, Karel Prokeš, Matěj Šíma, Filip Kupka, Ondřej 
Brus, David Hána a Josef Voldřich probojovali do 12. Republikového finále 
Sportovní ligy základních škol Junior. 

Ve školním roce 2019/2020 mohli na svůj úspěch navázat, avšak koronavir 
další postup znemožnil. I složení družstva se změnilo, protože pro soutěž byl 
stanovený věkový limit. Složení bylo následující – Matěj Šíma, Filip Kupka, 
Ondřej Brus, David Hána, Jan Bereš, Filip Kadlec, Matyáš Krňanský, Vojtěch 
Brus, Jakub Holický, Petr Pohlodko, Vojtěch Rak a Matěj Kloc. V obou 
případech byla vedoucí družstva Mgr. Bc. Šárka Vondráčková, která nám 
odpověděla na pár otázek.

Čí to byl nápad sestavit a přihlásit družstvo žáků Nové Včelnice na 
vybíjenou?

Nápad se zrodil v mé hlavě poté, co jsem nastoupila před třemi roky na ZŠ, 
neboť jsem měla tuto zkušenost již z předchozího pracoviště. Vědoma si faktu 
možného úspěchu pouze za předpokladu celoroční přípravy v podobě 
otevření kroužku vybíjené, jsem se s vidinou tohoto cíle aktivně vrhla k 
naplnění záměru. Žáci byli mojí nabídkou nadšeni, protože škola doposud 
nikdy podobný volnočasový kroužek pro děti nenabízela. Proto jsem velmi 
snadno naplnila maximální počet účastníků v počtu 20 členů a společně jsme 
se pustili do tréninku, který nenásilně (díky vnitřnímu zájmu všech 
zúčastněných) vyústil v dosažení úspěchů v podobě vítězství nejen na 
okresní úrovni, ale později i na krajské. Republiková účast tak posléze 
představovala historickou jedinečnost pro naší ZŠ.

Podle jakého klíče byly děti do družstva vybrány?

Děti byly vybrány do družstva nejen na základě svých herních dovedností, 
ale především s ohledem na jejich smysl pro týmovou hru a strategické 
schopnosti.
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Ocenění sportovci
Vyčníval někdo z týmu nebo bojovali všichni jako jedno tělo?

Cílem úspěchu je hra týmu jako jednoho těla a tuto myšlenku jsem se tedy 
dětem snažila zvnitřnit. Každý hráč má v poli své důležité místo. Nelze mít 
jenom dobré útočníky, ale je nutností mít i skvělé “mucholapky” a obránce. 
Teprve v okamžiku, kdy si každý hráč svoji nepostradatelnost uvědomí, začne 
být úspěch na dosah. A to se nám dost dobře dařilo, a tím jsme ostatní týmy 
překonávaly.

Kdo byl asi nejtěžší soupeř?

Nejtěžším soupeřem si byl každý sám sobě… Na začátku dění (na podzim) do 
hry vstupuje každé dítě s energií a touhou být stále u míče. A to za každou 
cenu, bezohledně, sebestředně… To je totiž dětem naprosto přirozené a 
vlastní. Sobecky prosazovat svoje potřeby a touhy. Okamžikem uvědomění si 
smyslu týmové hry dojdou k vítězství nad sebou samými, a tak překonají 
toho největšího soupeře, a tím docílí vítězství.

zadní řada - Jan Kovalčík, Nikolas Knězek, Mgr. Bc. Šárka Vondráčková, Karel 
Prokeš, Jakub Kašša, Libor Němec

přední řada - David Hána, Ondřej Brus, Karolína Strašíková, Filip Kupka, Matěj 
Šíma 
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Ocenění sportovci

Co pozitivního na celé akci spatřujete?

Pozitivních věcí bych mohla jmenovat celou řadu (přirozené stmelování dětí, 
vytváření příjemných chvilek plných legrace nenásilně vedoucích k 
vlastnímu rozvoji, vedení dětí k pohybu, k pěstování zájmu o sport, průprava 
pro další navazující sporty, aj. celkově tedy smysluplné naplňování volného 
času a tím předcházení sociálně patologickým jevům). Já, jako pedagog, si ale 
nejvíce cením toho, že jsem dokázala motivovat děti nenásilnou formou pro 
všeobecnou školní práci a zodpovědnost. Mohla jsem se totiž opírat o úsilí 
vynaložené pro vybíjenou s chvályhodnými důsledky následných úspěchů v 
příměru s úsilím o dobré školní úspěchy s pozitivními důsledky také ve 
výchovně vzdělávacím procesu. Neboť každá snaha bývá po zásluze odměna. 
A to se mi v několika případech konkrétních žáků opakovaně potvrdilo.

 

Ze všech dětí čišelo nadšení, spokojenost, kolektivní pohoda a všichni už se 
těšily na co se jich asi zeptáme.

Co se vám na celé akci nejvíce líbilo?

Že jsme byli tým, dobrá parta a měli jsme nejlepšího trenéra.

Kde jste byli ubytovaní, když jste postoupili do republikového kola?

V kempu Pecka, spali jsme v chatkách.

Co jste tam celý den dělali?

Měli jsme tak nabitý program, že jsme neměli čas skoro na nic. Ale bylo tam 
krásné sportovní zázemí, hráli jsme chvíli třeba beach volejbal.

Kdo z vás byl nejlepší nebo vynikal?

Nejlepší byl celý tým.

Kdo vás nejvíc potrápil?

Rozhodčí, to byl největší oříšek.

Ze kterého vítězství jste měli největší radost?

Z toho posledního. Pomalu jsme si zvykali na povrch i na rozhodčí. Bylo to 
pro nás hodně těžké, protože v okresním i krajském kole jsme jenom 
vyhrávali, a pak jsme v republikovém kole najednou prohráli. Nevěděli jsme, 
co s tím. Kdyby se hrálo déle, tak bychom byli čím dál lepší.

Co vám turnaje ve vybíjené daly?

Získali jsme zkušenosti a naučili se hrát týmově. Ze začátku chtěl každý 
jenom vybíjet, ale pak jsme pochopili, že když chceme vyhrát, musí mít každý 
v družstvu svojí roli a hned to bylo všechno lepší.
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Atletika

Ocenění sportovci

Včelnická atletika vykazuje sportovní úspěchy již dlouhodobě. Důkazem je 
zejména juniorský mistr republiky Marek Strnad, ale nezaostávají za ním ani 
další vynikající atleti. Filip Svoboda v kategorii starších žáků získal v 
sedmiboji také titul MČR a na dalším šampionátu byl hned dvakrát třetí, Pavel 
Poslušný byl 2. ve vrhu koulí, kdy jej pouhé 3 cm dělily od mistrovského titulu 
a další 3 cm byly smolné pro Šimona Urbánka, který právě o pouhé 3 cm 
stanul na 4. místě ve skoku vysokém. A za nimi se řadí další výteční sportovci 
Bára Kurzová, Jakub Strnad, Kristýna Koutná, Dominik Gysel, Simona 
Voráčková, Johana Šímová…

Zajímalo nás, v čem tkví tajemství jejich zdaru.

 

Co příští rok pojedete znovu?

My už nemůžeme, nevejdeme se do věkové hranice a stejně asi nebude kdo 
by s námi jel, protože paní učitelka končí.

zadní řada - Matěj Šíma, David Hána,  Vojtěch Rak, Mgr. Bc. Šárka 
Vondráčková, Jakub Holický, Jan Bereš,  Vojtěch Brus, Petr Pohlodko

přední řada - Ondřej Brus, Filip Kupka, Matyáš Krňanský, Filip Kadlec, Matěj 
Kloc
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Čím to je, že včelničtí atleti dosahují takových úspěchů?

Bára Kurzová – Protože máme úžasné trenéry.

Simona Voráčková – Skvělé zázemí.

Pavel Poslušný – Těžce dřeme, protože s radostí děláme, co nás baví.

Jakub Strnad – Těžké tréninky každý týden, někdo i vícekrát denně, sportovní 
duch a nadšení pro sport.

Šimon Urbánek – Asi časté tréninky.

Johana Šímová – Jednoznačně trenérama.

Filip Svoboda – Těmi trenéry, pílí a tréninky.

Marek Strnad – Jednoznačně kvalitním zázemím, podporou trenérů a 
ostatních členů oddílu.

Dominik Gysel – Výbornými trenéry, podporou města a cílevědomostí atletů.

Trenéři Urs Gysel a Marek Strnad – Poctivou tréninkovou prací.

 

Ocenění sportovci

Dominik Gysel, Pavel Poslušný, Filip Svoboda, Jakub Strnad, Šimon Urbánek, 
Marek Strnad, Johana Šímová, Bára Kurzová, Simona Voráčková, 
místostarostka Mgr. Jana Maříková
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Ocenění sportovci

Více prostoru ke své prezentaci bylo ponecháno třem nejúspěšnějším 
atletům v žákovské kategorii.

Filip Svoboda

Získal si na MČR titul v sedmiboji. Čekal jsi, že vyhraješ?

Šel jsem z prvního tabulkového místa, takže trochu jsem to čekal. Ale 
v sedmiboji se může stát cokoli.

Která disciplína ti v sedmiboji nejvíce přirostla k srdci?

Baví mě asi všechno stejně, až na závěrečný běh na 1 km ☺.

Běháš i štafetu, ta tě také baví?

Jo baví mě, je to týmová práce.

Čemu bys dal přednost?

Rozhodně sedmiboji, štafeta je taková doplňková, pro pohodu.

Letos vycházíš, na jakou jdeš školu?

Na stavební průmyslovku do Českých Budějovic.

A kde budeš trénovat?

Budu zkoušet do školy dojíždět, abych mohl trénovat pořád ve Včelnici. 
Prostě to zkusím, jestli to nebude náročné.

Jaké disciplíně by ses věnoval, kdyby sis musel vybrat?

Když už, tak bych dělal asi tyčku, ta je taková nejlepší. Ale chtěl bych se 
venku zaměřit na devítiboj nebo desetiboj.

 

Pavel Poslušný

Na MČR ti ve vrhu koulí o 3 cm utekl titul, byl jsi zklamaný?

Hodně. Spíš naštvaný. Skoro celý závod jsem byl první a posledním pokusem 
mě soupeř přehodil. Bylo to stresující.

Ale radost ze druhého místa jsi měl?

To jo, jel jsem tam s tím, abych získal alespoň placku a to se mi splnilo, takže 
dobrý.

Dostal ses na školu, na kterou jsi chtěl?

Naštěstí jo. Půjdu na střední školu polytechnickou, obor požární ochrana.

A jak to budeš mít teď se sportováním?

Nejspíš půjdu na hostování do Čtyř Dvorů v Českých Budějovicích. Je tam už i 
ségra, tak to bude fajn.
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Takže vrhat koulí nepřestaneš?

Ne, to určitě ne.

Co ta noha? (Pavel má nohu v sádře.)

Stalo se mi to při fotbale, těžký výron.

Ty hraješ i fotbal?

Jo, já dělám všechno, atletiku, fotbal, hasiče… ☺

 

Šimon Urbánek

Pro tebe byly ve skoku vysokém také smolné 3 cm, o které ti unikla 
medaile a nakonec si skončil na MČR čtvrtý. Bylo to zklamání?

Ani ne. Dal jsem si vlastně osobák.

Běháš také štafetu, co tě baví víc, skok do výšky nebo štafeta?

Určitě skok do výšky. Štafeta je taková…, ta nám moc ani nejde.

Jste na tom ve štafetě všichni stejně?

No to ne, Filip Svoboda je v naší štafetě asi nejlepší sprinter.

 

Děkujeme všem za ochotu, přejeme hodně dalších úspěchů a krásné 
prázdniny.

Pavlína Nebeská, Marie Davidová

 

Ocenění sportovci

štafeta - Pavel Poslušný, Šimon Urbánek, Jakub Strnad a Filip Svoboda
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Skaut - výprava do Strakonic

V pátek 12. června se konala skautská výprava do Strakonic. Účastnily 
se jí oddíly Gatlida z Nové Včelnice a vimperské oddíly: Vimperská 
čtyřka a Rolničky. Cílem výpravy bylo chytit zloděje, který ukradl 
strakonické pověsti. Obě noci jsme spali v klubovně strakonických 
skautů. Po příjezdu do Strakonic jsme se rozdělili na tři skupiny. 
Potom jsme venku hráli seznamovací hry. V sobotu ráno nám byly 
rozdány mapy a s jejich pomocí jsme hledali šifry. Ty jsme posléze 
vyluštili. Skrývaly se za nimi pověsti. K obědu byl buřtguláš. Pak jsme 
šli po červených fáborkách, které měly naznačovat krev, protože se 
zloděj zranil. Kde byly žluté, tam jsme hledali úkol a splnili ho. Zloděje 
jsme chytili, když si dával šlofíka u řeky. Zloděj za trest musel zazpívat 
dvě celé písničky. Výprava v neděli skončila a jelo se domů vlakem. 
Oběd už si pak každý vychutnal doma. Všichni si výpravu užili.

Saša Vaníček – Knedlík

1. skautský oddíl Gatlida Nová Včelnice

gatlida.skauting.cz

facebook.com/Gatlida

 

http://gatlida.skauting.cz/
http://facebook.com/Gatlida/
http://facebook.com/Gatlida/
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Výsledkový sportovní servis

Atletika - “Spolu na startu”
Jihočeské přebory - sezona 20
Atletický oddíl nastartoval sezónu 
po nucené pauze unikátním 
projektem „SPOLU NA STARTU“, a 
společně s více než 170 oddíly 
České republiky uspořádal 1. 6. 
2020 atletický mítink. Následně 
byla během června zahájena 1. 
kola soutěží družstev.

Výsledky našich družstev po 1. 
kole krajského přeboru:

Přípravka - 1. místo/9

Mladší žákyně – 3. místo/10

Mladší žáci – 4. místo/9

Starší žákyně – 5. místo/12

Starší žáci – 5. místo/6

Ženy – 5. místo/6

Muži – 3. místo/6

 

Starší žactvo bylo velmi úspěšné v rámci 
krajského přeboru jednotlivců 20.6.2020 
v Českých Budějovicích a přivezli 
celkem 13 medailových umístění.

Šimon Urbánek

1. místo výška 171 cm, 1. místo 100 m př. 
14,64 sec, 1. místo – štafeta 4x60 m

Filip Svoboda

1. místo disk 1 kg 43,56 m, 2. místo koule 
4 kg 11,51 m, 2. místo dálka 609 cm, 1. 
místo štafeta 4x60 m

Jakub Strnad

2. místo 800 m 2:17,14, 1. místo štafeta 
4x60 m

Matěj Novotný

2. místo kladivo 4 kg 22,56 m

Šimon Čábelka

1. místo štafeta 4x60 mŠimon Urbánek 1. místo

štafeta 1. místo
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Výsledkový sportovní servis

Bára Kurzová

1. místo 800 m 2:27,16 sec

Nikola Musilová

2. místo 60 m 7,91 sec

2. místo 150 m 19,27 sec

Veronika Horká

2. místo 300 m 44,56 sec

Kristýna Novotná 

3. místo kladivo 3 kg 25,08 m

 

 

V rámci přípravy absolvovali také 
někteří včelničtí atleti sérii 
atletických mítinků.

Marek Strnad 

Memoriál J. Odložila 1 500 m 3:53,79

Kolín 1 000 m 2:25,90 sec

Praha 800 m 1:53,61 sec

Nikola Ježková 

Praha 100 m 12,02 sec

200 m 25,75 sec

Marek Krňanský 

Praha 100 m 11,51 sec

200 m 23,32 sec

Dominik Gysel 

Praha tyč 398 cm
Marek Strnad - Spolu na startu 

Kolín

Veronika Horká 2. místo

Krajské přebory ostatních 
kategorií se uskuteční ve dnech    
27. a 28. 6. 2020, což je po uzávěrce 
tohoto čísla zpravodaje, proto 
budou výsledky uveřejněny až s 
delším odstupem v zářijovém čísle.
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Malé oddílové závody atletů
Sportovní akce

24. 6. proběhly naše malé oddílové závody těch nejmladších atletů z Nové 
Včelnice. Všichni si zaběhli 50 m, a 150 m., skočili do dálky a hodili plným 
míčem. Brali jsme to jako závěr letní přípravy, která byla sice o něco 
zkrácená, ale na výkonech dětí to vůbec nebylo znát. Děkujeme i za pomoc p. 
Pospíšilovi jako rozhodčímu a Kubovi Strnadovi jako pomocnému trenérovi.

                                             trenéři: J. Šprinclová a M. Strnad
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Kulturní a jiné akce
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Kulturní a jiné akce
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Kulturní a jiné akce
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Kulturní a jiné akce
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Koupím známky, mince, 
bankovky, obrazy, staré 

hodiny, vojenské předměty – 
šavli, uniformu a podobně. 

Můžete nabídnout i jiné staré 
předměty nebo celou sbírku 

a pozůstalost. 

Tel: 722777672

Kamenice nad Lipou,

Nová Včelnice, Žirovnice,

Počátky a okolí

Také provádíme čištění autoklimatizace. 

Dojedeme až k Vám domů, 
cena 480,- Kč.

Při větším počtu vozidel možná sleva !!!

Tel: 602 553 458

Kulturní a jiné akce
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